
ARKITEKTURSEKTIONEN THS
-2023

Styrelseråd
04-10-2023

Plats: 415
Fika: Kanelbulle

Närvarande: Klara, Lisa, Jennifer, Anna, Samuel, Linn, Emilia, Alexander, Sofia, Evilyn,
Nicklas (zoom)

1. Mötet öppnas kl. 12:10

2. Fika samkväm

3. A-baren Fyllnadsval
Kandidat till ansvarig för A-Bar, Emilia, Presentation: låter bra och kunnig
7/7 röstade för, Emilia blev vald

4. The game plan Upplägg inför SM1
Kalender på drive, ekonomiska redovisningar och verksamhetsplaner, gamla och nya
ska redovisas. Ekonomi-, Mega- och nämndråd ska hållas. Styrelsemiddag 11/10.
Verksamhetsplan vecka 42. 25 e oktober överlämnings gasque.

5. Årets Game plan
Nya styrelsens ledarmoter får tänka på vad de vill hålla på med. Vi vill ha en kort plan,
konkret, några mål

6. Driven
Vi har en drive! Alla nya får hitta den.

7. Råd
Ekonomi-, Mega- och nämndråd, när de ska hållas, konstant var 3e vecka

8. Nycklar
Anna ska samla in nycklar och nya blanketter ska skrivas, fixa excel på drive

9. Kommunikator
Kommit igång bra

10. Framtidens Arkitekt Utbildning studenternas manifest
Funderar på att lägga över det arbetet på nämnderna, samla in åsikter från nämnderna
fram till nästa SM, deadline slutet av oktober(?)

11. Kommitte Skalan
Ska producera ekonomi- och verksamhetsplan, förslag att öppna en kommitté för Skalan
som får fram planerna. Staffan kan vara ansvarig, mandatperiod från idag till SM1 (8e
November) 7/7 röstade för
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12. A(h)! quonferens, arbetsgrupp? kommitte?
Samarbete mellan alla arkitektskolor. Förslag: skapa en arbetsgrupp som kan planera
aktiviteter med elever från andra skolor. Verkställning ev. i början på november. Foga,
Festeriet, A-bar, Vincent, Staffan, Samuel, kan vara med och driva grejen, “pengar
finns”-Klara
Nästa steg kolla intresset hos andra skolor

13. Övrigt
Fika lista, viktigt!
Emilia: Varför taggas inte eleverna när deras arbeten läggs upp på instagram
8/10 ska gamla styrelsen ha verksamhetsberättelse

14.Mötet avslutas kl. 12:56


